

Title (en)

Base element for the skin-packaging of small articles.

Title (de)

Unterlage für die Skinverpackung von kleinen Gegenständen.

Title (fr)

Plaque de conditionnement de petits objets par pelliplacage.

Publication

EP 0092626 A1 19831102 (FR)

Application

EP 82400774 A 19820428

Priority

EP 82400774 A 19820428

Abstract (en)

1. A plate for packaging by application of a film, formed from a porous or perforated cardboard support (2) for small objects (7) and intended to receive a film (9) applied by suction, assuming the shape of these objects, characterized in that the cardboard support (2) is provided with a sheet (3) of a material also permeable to air, on which said objects (7) are disposed, said sheet being shaped so as to have non aligned projections and applied (4) to the cardboard support (2) by those of these projections which are in contact therewith.

Abstract (fr)

Plaque de conditionnement par pelliplacage constituée d'un support (2) pour de petits objets (7), perméable à l'air et destiné à recevoir un film (9) collé par aspiration, épousant la forme de ces objets, caractérisée en ce que le support est pourvu d'une feuille (3) en un matériau lui-aussi perméable à l'air, conformée pour présenter des aspérités non alignées et collée (4) à la plaque par celles de ces aspérités qui sont en contact avec elle. La plaque, généralement en papier, peut être biondulée. L'invention permet d'obtenir une grande stabilité des objets à conditionner avant l'opération de pelliplacage.

IPC 1-7

B65D 75/36; **B65B 11/52**

IPC 8 full level

B65B 11/52 (2006.01); **B65D 75/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 11/52 (2013.01); **B65D 75/305** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 840949 A 19600713 - CELLOPHANE INVEST COMPANY LTD
- [A] DE 2412948 A1 19751002 - LISSMANN ALKOR WERK
- [A] US 3832821 A 19740903 - WALUS R
- [A] FR 2157297 A5 19730601 - MATTEL INC
- [A] FR 1248814 A 19601223 - STANLEY WORKS
- [A] US 2861405 A 19581125 - HANFORD VICTOR R
- [A] GB 1052829 A

Cited by

FR2599718A1; EP0143056A1; FR2555144A1; US11407537B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0092626 A1 19831102; **EP 0092626 B1 19850828**; AT E15172 T1 19850915; DE 3265767 D1 19851003

DOCDB simple family (application)

EP 82400774 A 19820428; AT 82400774 T 19820428; DE 3265767 T 19820428